
  

Øster Lindet Lokalråd.   

   

Referat fra bestyrelsesmøde d. 27. februar 2025.   

Deltagere: Mikael Rindom (MR), Peter Bojsen (PB), Erik Carstensen (EC), Elise Madsen (EM), Gunnar 

Kloppenborg (GK), Bente Witt (BW), Frede Michaelsen (FM) og Ib Clemmensen (Forsamlingshuset). 

Afbud: Henning Jensen (Menighedsrådet), Frede Michaelsen (Suppleant).  

DAGSORDEN:   

1. Gennemgang af referat fra 23. september 2024. 

2. Planlægning af ordinær generalforsamling.  

3. Planlægning af arbejdsdag d. 5. april kl. 09.00 i Landsbyhuset. 

4. Orientering om hjemmesiden.  

      5.    Nyt fra Landdistriktsudvalget. 

      6.   Orientering ved formanden og andre. 

      7.   Eventuelt og ny mødedato. 

 
Ad.1:  Kommentarer til referatet. MR havde haft kontakt til kommunen om muligheder for samarbejde 

med menighedsrådet om ladestandere. Der er ingen mulighed, fordi de to instanser havde hver sin pakke. 

EM deltog i turismestrategimødet d. 3. okt. 

Ad.2:  Datoen for generalforsamlingerne er d. 19. marts 2025. Datoen har stået i den gule folder: ”….det 

sker i Øster Lindet sogn” siden august 2024. Kl. 18.00 er der mad, som GK sørger for. Lokalrådet sørger for 

drikkevarer. IC  havde udarbejdet invitation til generalforsamling i Lokalråd – Vandværk og Forsamlingshus. 

Den bliver ophængt på infotavlerne rundt i byen og på Info-tavlen i Landsbyhuset. De 3 foreninger laver 

opslag på deres kommunikationssider. Evt. kan den analoge pylon benyttes, MR undersøger. 

Forsamlingshuset vil gerne starte rækken af generalforsamlinger, da Nykredit overrækker en check. 

Lokalrådet foreslår Mogens Jensen som dirigent. På valg til bestyrelsen: MR, EC og BW. Alle 3 er villige til 

genvalg. På valg som suppleanter til bestyrelsen: FM og KK. MR spørger om KK er villig til genvalg. På valg 

som revisor: Birthe K. Kristensen. På valg som revisorsuppleant: Mogens Jensen. EC spørger, om de er villig 

til genvalg.   

Ad.3: Arbejdsdag d. 5. april 2025 starter kl. 09.00 i Landsbyhuset. MR er tovholder. Der nedsattes en lille 

gruppe, der tager sig af den videre planlægning samt indhenter ønsker om, hvad der skal laves. EC og EM 

meldte sig til gruppen. 

Ad.4:  MR orienterer om arbejdet med hjemmesiden på generalforsamlingen. Henning Jensen har 

tilkendegivet, at han gerne vil vedligeholde den gamle hjemmeside og også gerne vil være behjælpelig med 

evt. omlægning af den gamle hjemmeside til den nye. Han tilbyder også at vedligeholde den nye 

hjemmeside efter opstart, hvis det kræves.   

Ad.5:  Ifølge referatet fra det seneste møde i Landdistriktsudvalget skulle næste møde afholdes d. 25. feb. 

2025. På Vejen Kommunes hjemmeside findes ingen dagsorden. BW tager kontakt til Kim Nielsen, vores 

repræsentant i udvalget.  

Ad.6:  En gruppe afholder møde hver den første mandag i måneden for at planlægge opførelsen af 

springhal, samle en oversigt, så man ved, hvor og til hvad man kan søge økonomisk støtte.  



Ad.7: EC har fået klager over, at banestien er helt opkørt med dybe hjulspor, og der ligger fortsat grene fra 

stormen. PB tager kontakt til kommunen. MR opfordrede til at sende billeder til kommunen optaget på 

app´en ”gi` et praj”. Der er i det hele taget vandproblemer omkring åerne. EC orienterede om, at 

regnskabet er under udarbejdelse. IC orienterede om, at Forsamlingshuset har søgt landdistriktspuljen om 

penge til nyt AV udstyr. GK orienterede om, at cykelstiprojektet er udsat et år. 

Der blev ikke aftalt en ny mødedato. 

Efter lokalrådets møde har PB haft kontakt til kommunen angående Banestien. Vedligehold af stien er 

overdraget til det tidligere Hedeselskabet. Firmaet lover, at forholdene på Banestien nok skal blive bragt i 

orden, så man igen kan færdes på stien. 

 

 

Referent: BW   


